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Haarlem                                                                                                                 Laren 6-9-2022

Betreft: bestuurskracht gemeenten in de Gooi en Vechtstreek

Geachte dames/heren,

Eind 2019 heeft de provincie de procedure ‘herindeling gemeenten in de Gooi en Vechtstreek’ 
stopgezet, mede omdat vanuit het ministerie van Binnenlandse zaken het besluit genomen werd dat 
herindelingen meer vanuit draagvlak onder de bevolking zouden moeten komen dan van bovenaf 
door de provincie opgelegd zouden moeten worden.

Wel kwam vanuit de provincie en het Rijk de opdracht om in de regio zelf te komen tot oplossingen 
die zouden zorgen voor grotere bestuurskracht.

Tot mijn verbazing, voortkomend uit mijn ongerustheid over de bestuurskrachteloosheid van de 
regio, is er sinds eind 2019 helemaal niets gebeurd op dit gebied. Dat de bestuurskracht volstrekt 
onvoldoende was (en is), bleek glashelder uit meerdere onderzoeken. 

De regio zal vermoedelijk reageren door te zeggen dat er door de raden een nieuwe procedure 
besluitvorming in de regio(Broertjes/Mol)  is aangenomen (september 2020). Die procedure is om 
meerdere redenen een nietszeggende papieren tijger. De raden hebben die procedure blindelings 
aangenomen zonder in de gaten te hebben dat het belangrijkste punt, het nemen van besluiten, niet 
in die procedure was opgenomen. Sinds genoemde datum is nog nooit een voorstel in de raden 
behandeld  conform die procedure. 

Ook vanuit de provincie, waar men moet toezien op de bestuurskracht, is voor zover ik kan overzien, 
geen enkel signaal gekomen dat actie vereist is. https://www.noord-
holland.nl/Bestuur/Regionale_bestuurskracht

Specifiek voor de gemeente Laren kan nog opgemerkt worden dat men de bestuurskracht nog verder 
wil verzwakken door naast de samenwerking in de regio Gooi en Vechtstreek ook met de regio 
Amersfoort te gaan samenwerken. Nog meer bestuurlijke drukte met nog minder rendement. 

Vanuit mijn bezorgdheid over de totale stilstand van dit proces en daardoor het voortduren van de 
vele en ernstige knelpunten in de regio Gooi en Vechtstreek verneem ik graag van de provincie welke 
stappen er gezet gaan worden om het doel van de eerdere herindelingsprocedure eindelijk te gaan 
halen. 

Met vriendelijke groeten
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